
 

 

 

 
 

 

 

 

Minnesanteckningar styrgruppsmöte för samverkan psykisk hälsa i sydöstra 
Skåne 
 
Datum:  Fredagen den 3 maj 2024 
Tid:  13.00-15.00 
Plats:  Teams  
 
Närvarande: 
Jeanette Lindroth, Simrishamn 
Maria Posa, Ystad 
Camilla Andersson, Tomelilla 
Carina Gustafsson, barn/ungdomspsykiatri, Region Skåne 
Anna Palmgren, Skurup 
Tammie Svärd, samordnare  
 
Frånvarande: 
Irini Papdopoulou, Sjöbo 
Camilla Persson, Sjöbo 
Ninda Wegbratt Menkus, Sjöbo 
Christina Nilsson, Capio primärvård, Ystad 
Björn Widlund, primärvård RS  
Peter Södergren, vuxenpsykiatri, Region Skåne 
 

Dagens agenda 

1. Föregående minnesanteckningar 

• Inventering av ledare inom Häng med oss ut (HMOU) är klart, det finns totalt 38 st i SÖSK varav de 

flesta inom LSS och Socialpsykiatri. Punkt från föregående möte är att ta fram förslag på 

samordnare av HMOU, men då det inte finns någon föreslagen kandidat beslutar styrgruppen att 

inte tillsätta rollen utan låta kommunerna själva samordna HMOU för respektive verksamhet. 

Istället beslutas att införa nätverksträffar mellan kommunerna 1-2 gånger per år. Ansvar för att 

sammankalla och hålla mötena ska runt på de olika kommunerna, Ystad tar uppdraget att 

sammankalla till första träffen.  

 

• Punkt från förra mötet avseende ersättare till Skånegemensam Samverkansgrupp Psykiatri (SSP, fd. 

RSP). En representant från styrgruppen eller annan person som bedöms lämplig och insatt i 

området ska väljas som ersättare under samordnarens föräldraledighet. Jeannette tar uppdraget. 

 

• 23 maj - Samordnarna från samrådsgrupperna hälsar välkommen och tar närvaro 

 

2. Information från samordnare 

• Planering inför höstens MI grundutbildning.  

Diskussion sker gällande fördelning av platser inför höstens MI grundutbildning. Styrgruppen 

beslutar att platserna i första hand ska fördelas mellan parterna. Efter ett visst datum släpps 
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platserna och först till kvarn gäller. Tomelilla meddelar att de avstår helt från platser. Diskussion 

förs också om att det finns en tendens att boka platser som sedan avbokas i sista stund. Vid utskick 

om höstens utbildningstillfälle förtydligas att platsen inte är avbokningsbar och om anmäld person 

får förhinder ansvarar den kommunen/RS/Capio för att hitta en kollega som kan ersätta.  

Beslut om att släppa platserna redan nu, Tammie skickar ut e-post till styrgruppen utifrån ovan 

beslut.  

 

• Samordnare Tammie går på föräldraledighet fr.o.m. 15 maj, prel. åter 6 januari 2025. 

 

3. VIP/ADHD fördjupning  

Carina informerar om att VIP/ADHD fördjupningsdag är bokad till 2024-10-09. Carina och Camilla P har 

bokat en tid med Jarkko och Ingela nu i maj för vidare planering kring lokal, tider, agenda etc. Utifrån lokal 

beslutas max antal deltagare. Carina förtydligar att det är en fördjupningsdag men att den är fristående 

från grundutbildningen – man behöver alltså inte ha gått grund för att delta vid höstens fördjupning. 

Utifrån kommande planeringsmöte gör Carina en agenda för dagen som skickas till styrgruppen för 

spridning. Styrgruppen beslutar att genomföra utbildningen enligt ovan förslag.   

 

4. Uppföljning/avstämning budget  

Tammie informerar om den avstämning av budget som gjorts nu i slutet av april. Påminner om att fakturera 

redan nu för potterna för TSI, Samsjuklighet vuxna/äldre samt Suicidprevention. Lika så avseende 

samordnarrollerna i samrådsgrupperna. Påminner också om vikten av att kunna redovisa aktiviteterna med 

målsättning och effekt/resultat inför slutrapporteringen till Socialstyrelsen i höst, medskick att ansvariga 

för potterna bör dokumentera detta löpande.  

 

5. Information till/från samrådsgrupperna 

• Barn och unga:  

Gemensam YAM-utbildning under hösten (v. 43-49) 

Gemensam introduktionsdag bokad 12 november på Fritiden 

 

• Samsjuklighet 

Nätverksdag bokad 5 november – planering kommer att ske under maj 

 

6. Övriga frågor 

Camilla A lyfter att av minnesanteckningar från Kompetensgruppens senaste möte framkommer det att 

föreningarna önskar samarbeta mer och bjudas in av kommunerna. Styrgruppen är enig om att samarbetet 

kan stärkas exempelvis i frågor med brukarens fokus. Då föreningarna har ett etablerat samarbete med 

Kompetensgruppen föreslås att Camilla A pratar med Kompetensgruppen om att det finns möjlighet att 

använda länsgemensamma medel för att stärka samarbetet med föreningarna. De får själva komma med 

förslag på summa utifrån önskad aktivitet. Camilla återkopplar till styrgruppen via e-post där eventuella 

beslut kring summor fattas då detta är sista styrgruppsmötet innan sommaren. 

 

 

 

Nästa möte fredag 27 september 2024 kl. 13-15 via Teams.  


